



AI for Everyday IT 2026 eBook giveaway

Organized by

Devolutions inc. (“Devolutions”)

The first 100 eligible individuals who register for the Privileged remote access: The blind spot in PAM webinar will receive a complimentary AI for Everyday IT eBook, subject to the eligibility conditions below.

Offer conditions:

- The offer is valid from March 16 to April 9, 2026, or until the maximum number of **100 eBooks** has been awarded, whichever comes first.
- To be eligible, the individual must:
 - complete their registration for the **Privileged remote access: The blind spot in PAM** in full and in compliance with these conditions.
- eBooks are awarded according to the chronological order in which **eligible registrations** are received, provided that the webinar registration is valid at the time of verification.
- Only one AI for Everyday IT eBook will be granted per person.
- No random selection or draw will be conducted.
- Eligible individuals will be contacted by email within a reasonable timeframe with the information on how to redeem their eBook copy.
- The eBook is provided for personal use only and is non-transferable and non-resaleable.
- Devolutions Inc. reserves the right to verify the validity of registrations and email requests and to refuse eBook allocation in the event of incomplete, fraudulent, or non-compliant submissions. Devolutions Inc. also reserves the right to modify or withdraw the offer, subject to honoring registrations already deemed eligible.

This offer constitutes a limited-quantity promotional benefit.



Cadeau du livre numérique : AI for Everyday IT

Organisé par

Devolutions inc. ("Devolutions")

Les 100 premières personnes admissibles à s'inscrire au webinaire Privileged remote access: The blind spot in PAM recevront un livre numérique gratuit intitulé : AI for Everyday IT, selon les modalités d'admissibilité ci-dessous.

Conditions de l'offre :

- L'offre est valide du 16 mars au 9 avril 2026, ou jusqu'à ce que le nombre maximal de **100 livres numériques** ait été attribué, selon la première éventualité.
- Pour être admissible, la personne doit :
 - compléter son inscription au **Privileged remote access: The blind spot in PAM** de façon complète et conforme aux présentes conditions.
- L'attribution des livres numériques est faite selon l'ordre chronologique de réception des **inscriptions admissibles**, sous réserve que l'inscription au webinaire soit valide au moment de la vérification.
- Une seule copie du livre numérique : AI for Everyday IT est accordée par personne.
- Aucune sélection aléatoire ni tirage n'est effectué.
- Les personnes admissibles seront contactées par courriel dans un délai raisonnable afin de procéder à la récupération de leur copie du livre numérique.
- Le livre numérique est fourni pour un usage personnel uniquement et n'est ni transférable ni revendable.
- Devolutions Inc. se réserve le droit de vérifier la validité des inscriptions, ainsi que de refuser l'attribution en cas d'inscription incomplète, frauduleuse ou non conforme aux présentes conditions. Devolutions Inc. se réserve également le droit de modifier ou de retirer l'offre, sous réserve du respect des inscriptions déjà jugées admissibles.

Cette offre constitue un avantage promotionnel à quantité limitée.